

Announcements for 11-6-2022

2022年11月6日報告事項

1. This week's prayer focus is for the well-being of Pastor Young, his family, and everybody in our church.
本週禱告焦點：為崔牧師一家以及我們教會每一個人的平安和好處禱告。
2. Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the English Fellowship Group.
第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由英文團契的弟兄姐妹提供。
3. Thank you to everyone who showed up to participate in the special congregational meeting last week. We are thankful for God's clear direction for our congregation during this time.
感謝每位出席上週特別會員大會的弟兄姐妹。感謝主在這時候為我們會眾指明方向。
4. There will be an Agape fellowship group meeting this Saturday, November 12th, from 11AM – 1PM in Penfield with brother Bin Zhang sharing. Contact sister Qihong Lou with any questions.
本週六上午 11 點到下午 1 點在教會母堂有博愛團契聚會，張斌弟兄為講員。如有疑問請聯繫婁琪紅姐妹。
5. Thank you to all the youths and families who helped to support our Fall Festival last week. All who attended had a fantastic time playing games and winning prizes.
感謝在上週支持和幫助秋歡節的青年團契成員和家庭。參加活動的人玩遊戲、贏取獎品，都玩得很開心。
6. Our church sign has been finally repaired after more than a year. If you have not noticed yet, head outside and take a look! Thank you to the brothers and sisters who helped.
一年多了，我們教會的標誌終於修復了。如果你還沒注意到，請到外面看看！感謝幫忙的弟兄姐妹們。
7. There will be a combined bilingual service on November 20th starting at 9:30 AM, followed by a Baptism service during the second hour.
11月20日主日上午 9:30 開始聯合雙語崇拜，隨後在第二堂的時間舉行洗禮。
8. We will have a combined bilingual service on November 27th at 10:30 AM to celebrate the start of the Advent season followed by lunch. All second hour service and classes will be canceled that day.
11月27日主日上午 10:30 開始聯合雙語崇拜，慶祝降臨節的開始，隨後午餐。當天所有第二堂的活動包括崇拜和主日學取消。

9. Sermon speakers:

	Nov 13
English Worship	Brother Dingli Chen
Chinese Worship	Brother Dingli Chen
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	十一月十三日
英文崇拜	陳定立弟兄
中文崇拜	陳定立弟兄
西區崇拜	何牧師